
Proč chodíte na rozvojové večery? 

 

Irena Klimková, 26 let, koordinátorka humanitárních projektů 

Charity Olomouc,  Boskovice 

Pomůže mi to v práci, všechno je přece propojené. Já se věnuji 

například Haiti, kde před několika lety bylo hrozné zemětřesení a 

informace, které získám na rozvojových večerech, bych jinde hledala 

jen velmi těžko. Můžu tak dělat svoji práci lépe. 

 

 

Hana Plesníková, 21 let, studentka VŠ, Hukvaldy 

Dnes jsem na rozvojovém večeru poprvé. Pozvánku jsem viděla na 

webu Katedry aplikované ekonomie, kde studuji. Během studia hodně 

řešíme ekonomickou krizi a její dopady, takže tato beseda mi ukázala 

jiný úhel pohledu, než je nám většinou předkládán.  

 

 

Tomáš Rábek, 17 let, student SŠ,  Olomouc  

Jsem tu dnes podruhé. Globální témata jsou velmi zajímavá, ale ve 

škole se k nim moc nedostanu. Proto sem občas se spolužáky zajdeme. 

U nás na gymnáziu je v řadách studentů o tuto problematiku velký 

zájem, ale vedení školy bohužel náš zájem nejspíš nesdílí. 


